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Text posudku:

Ćılem práce je implementace byla eliminace existenčně kvantifikovaných proměnných z KNF for-

mule, zejména s ohledem na efektivitu eliminace v́ıce proměnných najednou, a to pomoćı Davis-

Putmanova algoritmu (DP). Problémem v tomto př́ıpadě bývá exponenciálńı nár̊ust velikosti

výsledné formule vzhledem k počtu eliminovaných proměnných.

Autor práce provedl rozsáhlou analýzu problému, v textu podrobně vysvětluje všechny použité

koncepty a výsledná implementace je funkčńı a dobře ukazuje efektivitu implementovaného řešeńı,

které pro reprezentaci formuĺı použ́ıvá ZBDD – diagramy pro reprezentaci booleovských funkćı.

Autor pomoćı experiment̊u demonstruje funkčnost a efektivitu svého řešeńı.

Implementace knihovny je na velmi dobré úrovni, zdrojový kód je přehledný, většinou velice

dobře komentovaný. Implementace je stabilńı, dělá to, co má.

Test práce je psán anglicky a je na velmi dobré jazykové úrovni. Obsahuje velké množstv́ı

detail̊u a je dobře čitelný a pochopitelný. Mám k němu jen následuj́ıćı drobné připomı́nky:

• V úvodńı kapitole se objevuje řada zkratek, které nejsou rozepsané ani alespoň stručně

vysvětlené, což čińı text h̊uře srozumitelným.

• V části 2.2.2 je seznam základńıch operaćı, nicméně
”
operaci“ 0 (prázdná množina) je těžko

si představit jako operaci – to je prostě prázdná množina.

• I když chápu, že pořad́ı proměnných (variable ordering) v diagramech je něco, co se při

použ́ıváńı exterńı knihovny těžko ovlivňuje, a i když jsou výhody fixńıho pořad́ı dobře

zmı́něné, problémem reprezentaćı založených na r̊uzných formách BDD bývá velikost re-

prezentace. Bylo by možné použ́ıt i jiná uspořádáńı, nebo navržený algoritmus záviśı na tom

jednom popsaném?
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• Nepovažuji za rozumné použ́ıvat rekurzivńı implementaci využ́ıvaj́ıćı zásobńık o velikosti

několika GB, což může být omezuj́ıćı. Doporučil bych realizaci pomoćı vlastńıho zásobńıku,

který se alokuje na haldě.

• V kapitole o experimentech bych ocenil shrnut́ı každého experimentu. Z uvedených graf̊u

neńı úplně zřejmé, jak moc
”
dobrý“ daný algoritmus, potažmo implementace opravdu jsou.

Práci doporučuji k obhajobě.

Práci nenavrhuji na zvláštńı oceněńı.

V Praze dne 29. 8. 2024

Podpis:
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